



**Banque mondiale
World Bank**



**République du Tchad
Republic of Chad**

JOINT STATEMENT

Delegations of the Government of Chad and the World Bank Group met in Paris today. The discussions between the two parties were constructive and will continue tomorrow in order to formulate suggestions to his Excellency Mr. Idriss Deby Itno, President of the Republic of Chad and to Mr. Paul Wolfowitz, President of the World Bank Group towards finding prompt solutions to the two parties' concerns. The IMF participated in the meeting as an observer.

Paris, January 30, 2006

His Excellency
Mr. Abbas Mahamat Tolli
Minister of Finance
Republic of Chad

Ms. Robin Cleveland
Counsellor to the President
World Bank Group

COMMUNIQUE CONJOINT

Des délégations du Gouvernement Tchadien et du Groupe de la Banque mondiale se sont rencontrées aujourd'hui à Paris. Les discussions entre les deux parties ont été constructives et se poursuivront demain afin de formuler des suggestions à Son Excellence Monsieur Idriss DEBY ITNO, Président de la République du Tchad et à Monsieur Paul WOLFOWITZ, Président du Groupe de la Banque mondiale, à l'effet de trouver des solutions rapides aux préoccupations des deux parties. Le FMI a participé à la rencontre en qualité d'observateur.

Fait à Paris le 30 janvier 2006

Son Excellence
M. Abbas Mahamat Tolli
Ministre de Finances
République du Tchad

Mme. Robin Cleveland
Conseillère du Président
Groupe Banque mondiale